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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor belügyminiszterhe z

„Cél a szakszervezetek teljes pénzügyi ellehetetlenítése? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az rendvédelmi dolgozókat tömörítő szakszervezetek és a Stop.hu internetes hírportál i s
beszámolt arról, hogy a Belügyminisztérium kezdeményezésére a kincstár nem vonja le a
szakszervezeti tagdíjat a rendőrség, illetve a rendvédelmi szervek állományába tartoz ó
munkavállalók 2012 . január havi illetményébő l . Továbbá január 31-én kelt levelében Hatal a
József országos rendőr-főkapitány április 1-i hatállyal egyoldalúan felmondta a
szakszervezetekkel kötött együttműködési megállapodást . A szakszervezetek álláspontj a
szerint Miniszter Úr ezzel megszegte a januári tagdíjak levonására és a további
együttműködésre tett korábbi ígéretét.

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy helyesek-e a szakszervezetek és a sajtó információi, é s
a Belügyminisztérium valóban az érintettek előzetes tájékoztatása nélkül leállítatta a
szakszervezeti tagdíjak levonását? Valóban tett-e olyan ígéretet/adott olyan tájékoztatást
január 18-án, miszerint a január havi illetményekb ől a tagdíjak még levonásra kerülnek ?
Szándékában áll-e Miniszter Úrnak, illetve a rendvédelmi szervek vezetőinek olyan új
megállapodást kötni a szakszervezetekkel, ami lehetővé teszi a szakszervezeti tagdíj
munkáltatói levonásának további biztosítását? Ha ilyen megállapodásra nem kerül sor,
hajlandó-e a Belügyminisztérium átmeneti pénzügyi segítséget nyújtani a rendvédelm i
dolgozókat tömörítő szakszervezeteknek napi működésük fenntartása érdekében?

Kétségtelen, hogy a Kormány nevében Miniszter Úr által el őterjesztett, múlt év végén
elfogadott törvény a rendvédelmi dolgozók érdekeit képviselő szakszervezetek működési
feltételeit lényegesen korlátozta . Azonban álláspontunk szerint a hatályos jogi szabályozá s
keretei között is lehetőség van arra, hogy a rendvédelmi szervek biztosítsák a szakszervezet i
tagdíjak levonását, és továbbutalását . Ennek biztosítása nem csupán lehetősége, hanem



korábbi ígéretei alapján erkölcsi kötelessége is a Kormánynak és személy szerint Miniszte r
Úrnak. Ez valóban nem pénz, hanem pusztán akarat és szándék kérdése. Ha e probléma
orvoslása érdekében nem intézkedik, azzal mindenki számára egyértelművé teszi, hogy a
Kormány célja a szakszervezetek és a civil érdekképviseletek végleges felszámolása .

Budapest, 2012 . február 2 .

dr. Harangozó-Tómás

országgyűlési képviselő
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